

ASIA FRUIT LOGISTICA 2025 3-5 September 2025 | 2025 年 9 月 3-5 日 AsiaWorld-Expo, Hong Kong | 香港亚洲国际博览馆

G1Deadline
25 Aug / 8月25

Donation of Surplus Food to Food Charity (at the end of the show) 捐赠过剩食物予食物银行(展览会完结时)

For more information on this subject, please contact

想了解有关方面的更多信息,请联系

Feeding Hong Kong 樂餉社

Phone 电话: +852 2205 6025 / +852 3585 7204

Email 电邮: foodbank@feedinghk.org

Feeding Hong Kong is the registered food bank charity organisation in Hong Kong dedicated to redistributing surplus food to people in need. (<u>www.feedinghk.org</u>)

樂餉社是一间香港注册食物银行慈善机构,致力于「汇聚剩食分饷公益」。

If your company wishes to donate your safe-to-eat left over fresh produce and foods at the end of the show, please fill in this form and submit it as soon as possible. The food that is donated must be in good condition and safe to eat.

如贵公司希望在展会结束时捐赠可安全食用的剩余新鲜食品和食物、清尽快填写了提交此表的食物必须要状况良好及安全食用才可捐赠。

Feeding Hong Kong will meet you at your stand in the afternoon on the ast show day to arrange and confirm all donated foods. If possible, please help to pack the food in carton boxes and put a donation sticker on it. Sticker will be available from the exhibitor service center.

樂餉社将会在展览会最后一天的下午时段会到访贵难证与您保会面,并字为无净认食物捐赠。 如果可以,请帮忙把食物包装在纸箱内,并贴出一局赠」配纸。展览会服务中心将会提供捐赠贴纸。

Feeding Hong Kong will then collect the donated foods from your stand only **after** the show has officially closed **at 17.00 hrs Friday 5 September 2025.**

樂餉社将会在展览会正式完结后《2025-09-05《星期五》。1、00》从贵摊位中收集食物捐赠

Company Name 公司名称:	•
Stand Number 摊位号码:	
Contact Person 联络人:	_Onsite Phone Number 电话号码:
Email of Person in Charge 负责人电邮:	
Type of Food 食物种类:	

Note: Registered ASIS FRUIT LOGISTICA 2025 exhibiting companies, and/or their affiliates, who make donations to Feeding Hong Kong do so of their own accord. The organizer (GPE) does not bare any responsibility for the donation, the donated goods, and the relationship that arises between the donating exhibitor and Feeding Hong Kong. For more information please visit Feeding Hong Kong website: www.feedinghk.org

注意: 向樂餉社捐赠食物的亚洲国际果蔬展览会参展商须知,食物捐赠属于自愿性质。 主办单位(GPE)对捐赠、物品捐赠、参展商和樂餉社之间的关系不承担任何责任。 如想了解更多信息,请访问樂餉社网站:www.feedinghk.org